
Foto’s gemaakt bij Het Wielsem, De Helftheuvelpassage en het Rompertcentrum 

’s-Hertogenbosch, 19 juni 2023  

Betreft art. 71 RvO vragen  

Onderwerp: Bijplaatsen van afval bij ondergrondse containers moet serieus worden aangepakt 
door inzetten slimme en stiekeme camera’s  

 

Aan: het College van burgemeester en wethouders van de gemeente ‘s-Hertogenbosch  

Geacht College,  

VOOR Den Bosch constateert zelf en ontvangt in toenemende mate signalen over ondergrondse 
afvalcontainers die overvol zijn, afval dat naast de containers wordt geplaatst en over de 
overlastsituaties die hierdoor worden veroorzaakt. Wat betreft het bijplaatsen van afval naast 
ondergrondse containers heb ik dit weekend bij diverse winkelcentra o.a. (het Rompertcentrum, de 
Helftheuvelpassage en bij het Wielsem) geconstateerd wat er aan afval wordt gedumpt (zie foto’s). 

Het bijplaatsen van afval bij ondergrondse containers vindt uiteraard al lang plaats en daarvan vind ik 
dat hier nu eens een rigoureuze aanpak uwerzijds voor nodig is. Dit probleem en asociale gedrag van 
degenen die dit doen verergert alleen maar en daar dient nu toch echt eens een halt toe geroepen te 
worden. 

 

Vraag 1. Deelt het college de opvatting van de VOOR Den Bosch dat dergelijke situaties, zoals in het 
bijgevoegde foto’s zijn te zien, de leefbaarheid in een wijk verslechteren, het milieu onnodig belasten 
en dus onwenselijk zijn?  Wat vindt u hiervan? 

Vraag 2. Wordt er structureel gecontroleerd op het dumpen van afval of gebeurt dit alleen na een 
melding? Hoe is handhaving in het weekend geregeld wanneer er veel afvaldumpingen plaatsvinden? 

Vraag 3. Hoeveel meldingen over overvolle afvalcontainers en gedumpt afval nabij deze containers 
zijn er sinds januari 2022 bij de gemeente binnengekomen?  

Vraag 4. Welke maatregel neemt of heeft het College inmiddels genomen om het afval bijplaatsen bij 
ondergrondse containers tegen te gaan?  

Vraag 5. Bent u bereidt, net zoals in andere gemeenten (Den Haag, Rotterdam) al onderzoek is 
gedaan ook onderzoek te doen naar het inzetten van slimme en/of stiekeme camera’s en daarbij uit 
te zoeken in hoeverre dit juridisch en in het kader van privacy gevoeligheid mogelijk is? Zo nee 
waarom niet? 

Vraag 6. Is er voldoende communicatie over wat wel en niet mag aangaande deze problematiek van 
bijplaatsen en de consequenties daarvan? 

Vraag 7. Zijn er al eens boetes uitgereikt aan hen die afval dumpen en zo ja hoeveel dan vanaf 
bijvoorbeeld 2022? 

Joep Gersjes, Fractievoorzitter VOOR Den Bosch 
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